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I henhold til § 36, stk. 1 i Landstingets Forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Landsstyret: 

 
Er der viden om hvor store mængder af asbest, der er brugt, ved byggeri af kollegier, elev-
hjem og lejligheder til studerende? 
(Landstingsmedlem Olga P. Berthelsen, Inuit Ataqatigiit) 
 
 
Begrundelse: 
Under Ungdomsparlamentets afholdelse blev det under samtaler med studerende oplyst, at værel-
ser/lejligheder for studerende var blevet bygget bestående af blandt andet asbest. 
 
Dette er opsigtsvækkende, og jeg mener dette er meget upassende for vore dage, idet det er kendt, at 
asbest er sundhedsskadeligt. 
 
Vi kan ikke være bekendt med at give de vore unge studerende, vore fremtidige håb, sådanne vilkår. 
Det er tiltrængt at skulle vide, om disse unge dagligt er omgivet af et farligt miljø.  


